
Referat fra B-møde 15. januar 2010: 
 

Fremmødte: Troels, Flemming, Susanne, Buster, Alex, Lars (samt Mogens og Lone) 

 

Træningstur til Malta: Stangspringstræner Mogens bad om at få betalt transport af 

stangspringstænger (300 euro) Blev bevilget. 

 

Stangspringsmadrasser til Uni-hallen: Mogens opfordrede til køb af 2 softmåtter til en samlet 

pris af 19.000 kroner. Susanne spørger en skumfabrik hvad de skal have for 2 skummåtter (2x3 m), 

og spørger på Universitetet om vi kan opbevare måtterne her, og stadig stå som eneejere af dem. 

Eventuelt købes én måtte, og så må der suppleres med udstyr der allerede findes i uni-hallen. 

 

Veteran-kvindehold: Lone Sørensen foreslog oprettelse af et rent kvindehold. Forslaget fik 

bestyrelsens opbakning. 

 

Regnskab: Regnskab for 2009 og budget for 2010 blev gennemgået. Der skal kigges nærmere på 

momsrettigheder. 

 

Venskabsklub: Troels opfordrede til at den Italienske klub Lucca bliver opdyrket som 

træningsmål. 

 

Bus: Vi har fået et forslag til buskøb. Prisen er ca. 300.000, hvilket skulle være billigt i forhold til 

kvaliteten, men der er en del uafklarede problemer og udfordringer som kan gøre et køb til en dårlig 

idé. 

Vor nuværende bus er pt. ved at blive renoveret for kr. 100.000.  

Det er pt. svært at skaffe chauffører.  

Der er skærpede lovmæssige krav til chauffører, og miljø-filtre. 

 

Som bus-ansvarlig har Flemming Hedeagers vurdering stor betydning i denne sag. Måske tager han 

over og kigger på bussen i følge med en bus-kyndig mekaniker, samt evt. flere interesserede. 

 

 
Generalforsamling: Troels trækker sig som formand ved førstkommende generalforsamling. Lars er 
bestyrelsens kandidat til den ledige post. Samtidig vil bestyrelsen indstille til forsamlingen at 
næstformandsposten bevares. Flemming Hedeager er bestyrelsens kandidat til denne post. 
Sonni Thelmark spørges ang. dirigent-rollen ved generalforsamlingen. 
  
Ref: Lars 
 


